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Z á p i s n i c a 
 zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 

ktoré sa konalo 10. novembra 2010 
 

 
Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
Starostka obce konštatuje, že zasadnutie je uznášaniaschopné, vzhľadom k tomu, 
že počet prítomných poslancov je 5. 
Overovatelia: S. Bednár, R. Žalúdek 
 
Program:  
1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Správa o činnosti 
3. Výzvy MAS Vršatec 
4. Voľba hlavného kontrolóra obce 
5. Návrh zápisu do kroniky obce rok 2009 
6. Rôzne 
7. Záver 
 
Poslanci hlasovali o schválení predloženého programu. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov   (S. Bednár, A. Dobrodenka, V. Štefanec,  A. Vozárová,  
             R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 1. bodu:  Kontrola plnenia uznesení 
Obecné zastupiteľstvo  Uznesením č. 9/2010 uložilo obecnému úradu do 
8.10.2010 informovať občanov bývajúcich v ulici Fúsek - Monček z pohľadu od 
kríža na ľavej strane o realizácii vjazdov do RD postupne z vlastných zdrojov 
obce podľa rozpočtových možností obce.  
Listy s uvedeným uznesením boli občanom odoslané. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove Uznesením č. 13/2010  uložilo  Obecnému 
úradu v Dulove do budúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva zistiť možnosť 
doplnenia Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Dulove o udelení 
slova občanovi pri rokovaní o predkladaných materiáloch 
Starostka obce záležitosť konzultovala s JUDr. Orgoníkovou, právničkou, ktorá 
bola autorkou vzorového Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva.  
Občan sa vyjadruje v bode „Rôzne“. 
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Obecné zastupiteľstvo v Dulove Uznesením č. 16/2010 starostke obce 
a vedúcim zamestnancom oboznámiť so Zásadami postupu pri vybavovaní 
sťažností v podmienkach Obce Dulov všetkých zamestnancov obce  
Uznesenie bolo splnené – zamestnanci boli informovaní. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove Uznesením č. 20/2010   uložilo  obecnému 
úradu zadať úpravu projektu Komplexné úpravy verejných priestranstiev Obce 
Dulov o zmenu obvodového múrika a úpravu celého priestoru po hranice 
pozemkov pri trojuholníku, stožiare na vlajky, dlažbu alebo asfalt – čo je 
lacnejšie, zeleň preložiť na opačnú stranu pri kultúrnom dome, iniciovať 
stretnutie architekta s poslancami obecného zastupiteľstva             
Stretnutia  na mieste v teréne sa s architektom Ing. Bartákom  zúčastnili 2 
poslanci A. Vozárová a A. Dobrodenka. Projekt bol upravený a žiadosť 
o nenávratný finančný príspevok na úpravu verejných priestranstiev bola podaná 
na  MAS Vršatec  do stanoveného termínu 22. 10. 2010. 
 
Poslanci zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov   (S. Bednár, A. Dobrodenka, V. Štefanec,  A. Vozárová,  
             R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 2. bodu:  Správa o činnosti 
 Dňa 18. 9. 2010 sa uskutočnilo referendum, ktoré vyhlásil prezident SR 
a iniciovala strana SAS . V našej obci bola Okrsková volebná komisia a volebný 
priestor umiestnený v zasadačke OÚ. 
 Dňa 18. 9. 2010  zorganizoval  automotoklub SDF Dulov 4. ročník 
Veterán  rely. Zástavka bola tradične v Obci Dulov, kde bola jedna súťaž 
a celkové vyhodnotenie podujatia. Obec Dulov bola jedným zo sponzorov 
podujatia – bolo pripravené občerstvenie: káva, čaj a posúchy.  Vyhodnotenie 
súťaže sa konalo v cukrárni EMER, z dôvodu konania referenda. 
 Dňa 17. 10. 2010 zorganizoval  Obecný úrad v Dulove v spolupráci so 
športovou komisiou jubilejný 40. ročník Behu okolo Dulova. Vďaka výborným 
sponzorom bolo zaregistrovaných viac ako 180 pretekárov. Boli tu pretekári 
z Kene, Etiópie, Nového Zélandu, Maďarska a Slovenskí pretekári. Podujatie 
poctil svojou návštevou aj podpredseda NR SR Ing. M. Hort. Prítomná bola aj 
slovenská televízia a regionálne televízie. Starostka obce poďakovala najmä 
predsedovi športovej komisie,  poslancovi A. Dobrodenkovi, riaditeľovi 
pretekov, ktorý odviedol kus práce, všetkým členom komisie, riaditeľkám 
a učiteľkám ZŠ a MŠ v Dulove. A. Kandaliková poďakovala  poslancom, 
hasičom a v neposlednom rade pracovníčkam Obecného úradu v Dulove  za  
zvládnutie tejto akcie. 
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 Dňa  21.10.2010 sa konalo prerokovanie podnetu vyvážania odpadu do 
priestorov Železničnej stanice v Dulove, ktorý podala Obec Dulov. 
Prerokovania sa zúčastnili  Obvodný úrad životného prostredia v Trenčíne, 
pracovisko Ilava, v zastúpení  Ing. Ondrášom, starostka Obce Dulov, J. Pagáč, 
majiteľ susedných parciel,  a Ing. M. Staňo, predseda komisie životného 
prostredia. Prejednávala sa sťažnosť z 21. 9. 2010, ktorú podala Obec Dulov, 
spolu s video nahrávkou. Starostka obce zhotovila videozáznam, na ktorom sa 
nachádzal šofér s nákladným autom pri odpade na uvedenom pozemku. 
Starostka obce podala podnet, pretože je presvedčená, že na zázname je pôvodca 
odpadu, ktorému aj kázala odpad odpratať. Z vegetácie na pozemku vzniká 
clona, ktorá umožňuje odpad odkladať.   
 Starostka obce informovala,  že drevené  kostry na 2 kríže, ktoré budú 
umiestnené na cintoríne, sú už opracované.  UO Dulov poskytla drevo, ktoré 
opracoval F. Ragula. Pôvodný zámer správcu cintorína bol vymeniť kríže pred 
sviatkami Všetkých svätých a k pamiatke zosnulých. Ale po konzultácii s Ľ. 
Červeným, ktorý už  niekde realizoval osádzanie krížov,  doporučil  osadiť nové 
kríže na jar. 
 Obecný úrad v spolupráci s kultúrnou komisiou, ZŠ, MŠ a DHZ 
pripravuje posedenie pri príležitosti Mesiaca úcty k starším na 21. 11. 2010. 
Starostka obce pozvala všetkých poslancov na toto spoločenské podujatie. 
 Dňa 24. 11. 2010 sa uskutoční posledné zasadnutie OZ v tomto volebnom 
období. 
Poslanci zobrali na vedomie správu o činnosti obce.   
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov   (S. Bednár, A. Dobrodenka, V. Štefanec,  A. Vozárová,  
             R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 3. bodu: Výzvy MAS Vršatec 
 Poslanci dostali s pozvánkou pracovné materiály. Miestna akčná skupina 
Vršatec, ktorej je Obec Dulov členom zverejnila na svojej webovej stránke dve 
výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok v rámci 
implementácie integrovanej stratégie rozvoja územia. 
Výzva č. 2, vypísaná 16.9.2010 podporuje činnosti zamerané na: výstavbu  
rekonštrukciu a modernizáciu chodníkov, cyklotrás, výstavbu,  rekonštrukciu 
a modernizáciu miestnych ciest lávok, mostov 
Výzva č. 3,  vypísaná 19. 10. 2010 podporuje činnosti zamerané na:  
rekonštrukciu a modernizáciu rekreačných zón, výstavbu, rekonštrukciu 
a modernizáciu detských a športových ihrísk, tržníc, rekonštrukciu 
a modernizáciu obecných stavieb a objektov spoločenského významu vrátane 
ich okolia vrátane zriadenia pripojenia na internet.  
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Z výzvy č. 2 by obec mohla realizovať chodník v „Suhrade“ (Légia – Mišík) 
a z výzvy č. 3 rekonštrukciu KD. Budova má 33 rokov, rekonštrukciu pýta 
strecha, toalety, vlhnú múry, sčasti výmena okien.  Na ktorú výzvu bude obec 
reagovať? Na výstavbu chodníka je do projektu potrebné doplniť geometrický 
plán, usporiadať vlastníctvo a vypracovať projektovú dokumentáciu, vybaviť 
stavebné povolenie, do 18. februára 2011. Ak by poslanci vybrali výstavbu 
chodníka, M. Katerinčin dal na minulom zasadnutí pripomienku, aby sa vybral 
lacnejší dodávateľ  geometrického plánu. Starostka sa pýta, aké podmienky sa 
majú pri výbere dodávateľa geometrického plánu stanoviť?  
A. Dobrodenka – na výstavbu chodníka – pozemky nie sú usporiadané, ale na 
kultúrny dom tiež treba projekt. Podklady na projekt chodníka sa do uzavretia 
výzvy nestihnú. 
Starostka obce – má ústny súhlas na predĺženie lehoty výzvy. 
A. Dobrodenka – navrhuje zistiť na katastrálnom úrade vlastníkov pozemku pod 
chodníkom pred zhotovením  geometrického plánu a podľa toho sa rozhodnúť.  
Starostka obce – uznesenie by malo byť prijaté a podľa neho pokračovať. 
A. Dobrodenka – až geometrický plán rozhodne. Aké sú predpokladané náklady 
projektov? 
Starostka obce – zo zasadnutia MAS vyplynulo, že každá obec má nárok na cca 
80 tis. €, pričom my budeme na rekonštrukciu verejných priestranstiev čerpať 51 
tis. €, teda je ešte cca 30 tis. € voľných. Oprávnené náklady sú: geometrický 
plán, projektová dokumentácia. Kvôli komunálnym voľbám zo 17 plánovaných 
projektov bolo podaných len 5, preto MAS prijme uznesenie, že výzvy sa 
zopakujú alebo budú vyhlásené nové a obec sa bude môcť opäť uchádzať.  
Poslanci teda nebudú schvaľovať, do ktorej výzvy sa obec zapojí, ale obec dá 
vyhotoviť geometrický plán a súčasne požiada o cenové ponuky na projektovú 
dokumentáciu rekonštrukcie kultúrneho domu – zmenu strechy na sedlovú, 
vysušenie muriva, výmenu zostávajúcich okien a sociálnych zariadení.    
A. Vozárová – navrhuje aspoň predbežne schváliť vybranú alternatívu, aby 
nemuselo zasadať zastupiteľstvo, rekonštrukcia budovy KD sa dá previesť aj 
v rámci iných výziev. 
R. Žalúdek – rekonštrukcia KD by bola na úkor chodníka, ktorý je potrebný pre 
bezpečnosť chodcov.  
V. Štefanec – dobré by bolo dať vyhotoviť geometrický plán aj na ulicu od 
materskej školy po Légiu.  
A. Kandaliková – z roku 2008 je projekt na úpravu okolia potoka v tejto časti ale 
problém je z vlastníctvom potoka – Povodie Váhu. Geometrický plán je 
zhotovený, pozrie sa, či je na celú šírku ulice.  
 
Poslanci hlasovali o schválení podania žiadosti o NFP v rámci výzvy MAS 
Vršatec č. 2   
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Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov   (S. Bednár, A. Dobrodenka, V. Štefanec,  A. Vozárová,  
             R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
Poslanci uložili  Obecnému úradu zadať vypracovanie projektovej dokumentácie 
na rekonštrukciu kultúrneho domu do 17. novembra 2010 s obsahom projektu: 
odstránenie vlhkosti muriva, výmena okien na hornom podlaží, rekonštrukcia 
sociálnych zariadení, sedlová strecha 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov   (S. Bednár, A. Dobrodenka, V. Štefanec,  A. Vozárová,  
             R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 4. bodu: Voľba hlavného kontrolóra obce 
 Dňa   4. 11. 2010 skončilo funkčné obdobie hlavnej kontrolórke obce D. 
Kováčikovej. Obecný úrad  v Dulove v súlade s § 18a ods. 2  zákona 369/1990 
Z. z. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov  vypísal  a zverejnil na 
úradnej  tabuli a na internetovej stránke obce voľbu  hlavného kontrolóra,  kde 
sa stanovili požiadavky, všeobecné podmienky.  Kandidáti na funkciu hlavného 
kontrolóra mali písomnú prihlášku s predpísanými náležitosťami a prílohami 
doručiť  do 13. októbra 2010 na obecný úrad. Dňa 20. 10. 2010 sa na pracovnej 
porade v Dulove otvorili obálky a vyhodnotili prihlášky. Do termínu uzávierky 
boli zaregistrované 3 obálky. Prihláška Lukáša Bielika z Červeného Kameňa, 
Ing. Jozefa Šamaja z Novej Dubnice a Daniely Kováčikovej z Horoviec. 
V prihláške D. Kováčikovej nebol priložený výpis z registra trestov (Príloha č. 
1).                                                                 
 
Poslanci vzali na vedomie správu z otvárania obálok prihlásených na voľbu 
hlavného kontrolóra. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov   (S. Bednár, A. Dobrodenka, V. Štefanec,  A. Vozárová,  
             R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
 Poslanci konštatovali, že dvaja uchádzači splnili všetky podmienky 
a jeden uchádzač nedoložil v stanovenom termíne výpis s registra trestov.  Po 
konzultácii s právnikom, tento uchádzač nesplnil  stanovené podmienky a do 13. 
10. 2010 nedoložil výpis z registra trestov. Na post hlavného kontrolóra obce 
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Dulov  postupujú do volieb dvaja kandidáti.  Z dostupných dokumentov od 
prihlásených starostka obce predstavila kandidátov. 
Lukáš Bielik - odborné vedomosti: PC, ovládanie jednoduchého a podvojného 
účtovníctva, bankovníctva, kancelárskeho písania na stroji a hospodárskej 
korešpondencie, ovládanie pokladne. Prax – účasť na praxi počas štúdia OÚ Č. 
Kameň, Dexia banka Slovensko, COOP Jednota, Lidl.  
Ing. Jozef Šamaj -  ekonomické a PC znalosti:  základy jednoduchého 
a podvojného účtovníctva, základy autocad, ovládanie Microsoft Word a Excel, 
internet. Prax – ZŤS Dubnica n/V – majster dielne, ZŤS Dubnica n/V – vedúci 
prevádzky, ZŤS Dubnica n/V vedúci generálnych opráv strojov 
a technologických zariadení pre rôzne odvetvia priemyslu, PROX ZŤS Dubnica 
n/V – vedúci výrobno-technického úseku, PROX TEC Trenčín – riaditeľ 
výrobno-technického úseku, Alvest Skalka n/V – riaditeľ obchodného úseku, 
súčasnosť – inžinierska činnosť pre rôzne spoločnosti. 
 Voľby hlavného kontrolóra sa uskutočňujú verejným alebo tajným 
hlasovaním.  Poslanci hlasovali o spôsobe hlasovania: verejné alebo tajné. 
Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje voľbu hlavného 
kontrolóra obce verejným hlasovaním. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov   (S. Bednár, A. Dobrodenka, V. Štefanec,  A. Vozárová,  
             R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o schválení za hlavného kontrolóra obce Lukáša Bielika 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 0 hlasov    
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 5 hlasov (S. Bednár, A. Dobrodenka, V. Štefanec,  A. Vozárová,  
             R. Žalúdek) 
 
Poslanci hlasovali o schválení za hlavného kontrolóra obce Ing. Jozefa Šamaja 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov   (S. Bednár, A. Dobrodenka, V. Štefanec,  A. Vozárová,  
             R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
 So zvoleným hlavným kontrolórom Ing. Jozefom Šamajom bude uzavretá 
pracovná zmluva. 
 
K 5. bodu:  Návrh zápisu do kroniky obce rok 2009 
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 Poslanci dostali návrh zápisu do kroniky za rok 2009 od J. Pariševa s 
pozvánkou. Stanovisko podal A. Dobrodenka, predseda kultúrnej komisii, ktorá 
zápis prerokovala.  
A. Dobrodenka – i keď J. Parišev tvrdí, že pri zhotovovaní zápisov sa riadi 
pokynmi pre kronikárov, zápis obsahuje prevahu celoštátnych udalostí a menej 
vecí je o obci, pri opise udalosti osláv obce boli nepresnosti (občerstvenie 
poľovníci neposkytli sponzorsky). 
R. Žalúdek – v zápise chýba informácia o webovej stránke obce.  
A. Dobrodenka – navrhuje zápis doplniť o obecné udalosti. 
Starostka obce – navrhuje, aby A. Dobrodenka pripomienky tlmočil kronikárovi.  
Poslanci hlasovali o schválení zápisu roku 2009 do kroniky obce. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov   (S. Bednár, A. Dobrodenka, V. Štefanec,  A. Vozárová,  
             R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 6. bodu: Rôzne 
 Termín posledného zasadnutia je 24. novembra 2011, jedným z bodov 
bude schvaľovanie rozpočtu.  
 A. Dobrodenka – poďakoval za organizovanie Behu okolo Dulova. Obci 
bolo darovaných cca 3,5 – 4 tis. €. Medzi najväčších sponzorov patrili Nadácia 
Matador, Ing. P. Brnka, Fimad, F. Mišún, Spoločnosť Kováč.   
 Na 24.11. o 14.30 h je pripravované slávnostné otvorenie multifunkčného 
ihriska za účasti JUDr. R. Fica. Za jeho účasti vo vláde bola obci poskytnutá 
dotácia na výstavbu ihriska.  
 
K 7. bodu: Záver 
 Prítomným boli prečítané uznesenia prijaté na dnešnom zasadnutí.  
  
 
Zapísala: K. Tomanová     
 
 
         Antonia Kandaliková 
               starostka obce 
 
 

Zápisnica je prečítaná a overená 
 
 

_____________________________ 
Overovatelia 


